
 
 
 
 
Referat af haveudvalgsmøde mandag d. 31/7-2023 
 
Haveudvalget har modtaget en rekvisition til Anchers Havecenter, til indkøb af planter/løg, så 
der kan etableres et prøvebed ved p-pladsen. 
Vi starter med ét bed, for at se hvilket arbejde det kræver, samt hvordan omkostningerne er.  
 
Haveudvalget snakker på mødet om, hvilken type beplantning vi starter op med – hertil vil vi 
rådføre os hos personalet i Anchers Havecenter.  
 
Hvis det kan aftales med havecenteret, vil vi forsøge at få aftalt løbende levering/afhentning af 
beplantning, i forhold til sæson.  
 
Haveudvalget fastlægger en dag for et informererende/oplysende besøg i havecenteret, hvor 
der bliver stillet spørgsmål, inden vi får fastlagt en indkøbs- samt etableringsdag (Ingrid og Birgit 
tager afsted i næste uge). 
 
Der tales om på sigt at investere i nogle mindre borde/bænkesæt (4-personers). 
 
Foreløbigt satses der på en etableringsdag i september. 


